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La modification numéro 001 est soulevée à répondre à des questions reçue et à modifier l’annexe A.

Q1: “The Pricing mechanism proposed in the tender is not a fair representation of the Lubricant 
industry. The volatility of energy prices is underweighted in CPI indexes and do not accurately 
reflect our real cost changes. “

[le potentiel offrant] “proposes: Price Change Mechanism (50% Producer Price Index (PPI) –
Finished Lubricants Index, 50% Blended Base Oil Postings with US/CDN exchange rate adjusted 
values + additional 1% Annual General Increase)”.

R1: Le mécanisme de changement de prix demeureront conformément au DOC.

Q2: “Would you be able to advise if [le fournisseur] certificate analysis will suffice for item 3- 8”?

R2: Toutes les informations techniques doivent être soumises tel que spécifié dans la Partie 3 Section 
I et l'Annexe A de la DOC.

Q3: “Is there a minimum volume that we have to bid on to have responsive submission? Are the 
volumes cumulative or for each region?”

R3: Il n’y a pas de période minimale volume ou nombre d’articles un offrant doit offrir pour être 
recevable. Les volumes sont cumulatifs pour toutes les régions.

Q4: “It is recommended by our legal counsel team that we have an exit clause in contracts.”

R4: L’article 06 – Retrait de 2005 Conditions générales – offres à commandes – biens ou services 
(2017-06-21), tel que modifié de la partie 7 de la DOC, décrit la procédure à suivre pour le retrait 
d’une offre à commandes. Toutefois, il n’y a aucune disposition en place pour retirer d’une 
commande subséquente.

Q5: “I have a question about line items 3&4 (NSN: 9150-21-578-2090). It is mentioned that this 
lubricant must meets the MIL-PRF-9000J specification. There is a newer revision, i.e. MIL-PRF-
009000K which supersedes the MIL-PRF-9000J. I was wondering if you will evaluate a product 
that meets the MIL-PRF-009000K.”

R5: Les articles 3&4 (NNO : 9150-21-578-2090) ont pour répondre à la dernière révision de la 
spécification qui est MIL-PRF-9000L. Une version révisée de l’annexe A est incluse dans la 
présente modification.

 
 

TOUTES LES AUTRES CLAUSES ET CONDITIONS DEMEURENT INCHANGÉES.
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